
 

 

 
HERSTAD SKOLE 

 

FAU Referat 
 
Dato:         Mandag 05.desember 2016 

Sted:         Personalrommet Herstad skole 

 
Aktuelle saker 
FAU leder Ingvild Nyland Myhre 

Foreldrekontakt 1. klasse 
Linda Havstein Myhra 

Lise Mari Gjestvang 

Foreldrekontakt 2. klasse Ingvild Sageng 

Foreldrekontakt 3. klasse Forfall 

Foreldrekontakt 4. klasse 
Susanne Dybdahl 

Carina Hauan 

Foreldrekontakt 5. klasse 
Bjørnar Langaas 

Atle Jervan 

Foreldrekontakt 6. klasse Karina Vedvik 

Foreldrekontakt 7. klasse Knut Jørnsen 

Rektor, Ann Kristin Johansen Invitert 

 

Aktuelle saker 

Saksnr. Sak 

16/17-22 Godkjenning innkalling og referat 
 Korrigering, møtereferat fra 17.10.2016: 

o Skolens ledelse består nå av rektor og to inspektører.  En av 

inspektørene vil ha spesielt ansvar for SFO.  Denne inspektøren vil 

også ha ansvar for utlån av gymsal 

 Øvrige punkter ble godkjent uten kommentarer. 

 Innkalling ble godkjent 

16/17-23 Informasjon fra rektor 
 Trivselsundersøkelse: Skolen har foretatt trivselsundersøkelse.   

o For de yngste har undersøkelsen blitt foretatt ved at lærer har snakket 

med hver enkelt elev. For de eldre har undersøkelsen vært skriftlig.  

Resultatene sammenliknet med undersøkelsen fra i fjor viser stor 

forbedring.  Spesielt med hensyn på det å ikke gå alene i friminuttene 

og det å ha noen å leke med. Det kan virke som innføring av 

trivselsledere har fungert godt. 



 Fotballbanen er skolens mest urolige område.  Det finnes en oversikt over 

hvilken klasse som har banen til hvilken tid.  Det er for en periode innført at 

kun den klassen som egentlig skal ha banen får lov til å være der.     

 $9A i opplæringsloven; skolen har fortsatt stort fokus på elevenes skolemiljø 

o Ved melding om mobbing vil det bli opprettet sak som skal behandles 

i henhold til enkeltvedtak i forvaltningsloven. 

o Rektor og inspektør gjennomfører samtaler på alle trinn med hensyn 

på trivsel både faglig og sosialt 

 Gratisprinsippet 

o FAU fikk informasjon om kommunens gratisprinispp prosjekt.  

Nøtterøy kommune har valgt ut en barnehage, barneskole og 

ungdomsskole til dette prøveprosjektet. Herstad skole er valgt ut.  

Prøveprosjektet skal vedtas 7.desember, men det er bred politisk 

enighet om prosjektet. 

o FAU diskuterte hvordan dette prosjektet eventuelt vil påvirke 

hverdagen ved Herstad med hensyn på både arrangementer i 

skoletiden og utenfor vanlig skoletid (som avslutninger, sosialt 

samvær, Herstaddagen 17.mai etc.) 

o Føringer fra kommunen går ut på at skolens aktiviteter skal 

opprettholdes og sosiale aktiviteter er viktig. 

 Ny skole; FAU fikk informasjon om prosessen så langt.  Det skal bygges ny 

skole.  Herstad skole skal slås sammen med Vestskogen skole.  Første trinn er 

å etablere en felles pedagogisk  plattform.  Det blir viktig å fokus på læring 

og å unngå usikkerhet for hva som skal skje.  Det er lagt plan slik at alle 

berørte grupper blir involvert til rette tid 

 Skolens lekeapparater; Rektor tar kontakt med kommunens 

vedlikeholdsavdeling for å avklare ansvaret rundt nødvendig vedlikehold. 

16/17-24 Årsjulet 
 Evaluering av Herstad-dagen: Regnskapet er gått til kasserer.   

 Herstad-dag komiteen er fornøyd med oppmøte og resultat 

 Halvparten av overskuddet overrekkes Røde Kors under en felles-samling 

ved skolen 

 17.mai komiteen; bes om at denne setter i gang planleggingen 

16/17-25 Økonomi  
 Kasserer meldte forfall.  Regnskapet for FAU legges frem på neste FAU møte 

16/17-26 Gjennomgang av vedtekter for FAU Herstad skole (ref. sak 16/17-3) 

 Paragraf 1, seksjon 1 er endret. Vanlig praksis ved skolen er beskrevet.  

 Vedtektene ble vedtatt 

16/17-27 Status registrering Brønnøysund (ref. sak 16/17 og 18) 
 Stiftelsesdokumentet for ”Foreningen Herstad skole FAU”  ble signert av 

leder, nest leder og sekretær. 

 Søknadspapirer for VIPPS og Mcash kan nå ferdigstilles og sendes. 

16/17-28 Hjertesonen, tryggere skolevei 

 Dette er spesielt viktig å vurdere før starten av nytt skoleår. Det oppfordres til 

å ha et bilfritt miljø rundt skolen. 



 FAU har tidligere bedt om merking i droppsonen for riktigere bruk, i tillegg 

til at det blir sett på muligheten for at søppelcontainerene flyttes slik at det 

blir mer oversiktlig.  Ber om at rektor hører med entrepenøren om dette. 

 Det ble også fjernet to fartsdumper i Herstadveien i forbindelse med 

opprettelse av droppsonen.  Dette har ført til høyere fart i området.  Er det 

mulig å få disse fartsdumpene tilbake? Atle Jervan undersøker dette. 

16/17-29 Info fra SFO 
 Utsettes til nye inspektør har fått tid til å sette seg inn i sin stillingen og 

ansvarsområde. 

16/17-30 Diverse små saker 
 FAU gir felles julegave til lærerene 

 NKFU; to skolefotografer presenterte seg.  Litt usikkerhet om hvem som har 

ansvar for å bestille fotografering.  1.klasse sin foreldrekontakt bes undersøke 

hva som må gjøres med hensyn på fotografering av årets 1.klasse 

 Herstad Velforening; Det blir ikke fotball-løkke på Olla. Velforeningen tar 

kontakt med kommunen for å høre om det er mulig å overføre bevilgede 

midler til fotballmål på skolen istedenfor. 

16/17-31 Diverse 

 Ingen saker kommet inn 
 

Nøtterøy 09.12.2016 

Ingvild G. Sageng 

Sekretær FAU 


